
Protokoll 

Övre Norra Bilsportförbundet 

       Protokoll: Styrelsemöte nr 10/14 

       Datum: den 21/11 -14  

       Tid: 1900 

       Plats: Fysiskt möte, Skellefteå

Närvarande: Roger Andersson 

Barbro Forsman 

Thomas Fredriksson 

Johan Haraldsson 

Hans Aldenlöv 

Sofia Karlsson, adj ungdom 

Ej närvarande Roger Frisk 

Wiktor Danielsson 

§ 107. Sammanträdets öppnande 

Ordförande hälsar välkommen och öppnar sammanträdet. 

§ 108. Fastställande av dagordning 

Beslut: Styrelsen fastställer dagordningen med föreslagen ändring. 

§ 109. Föregående protokoll 

Beslut: Protokollet fastslogs och godkändes 

§ 110. Info av ordförande 

Roger har varit på DOG-möte 8-9 november, möte med 

förbundsstyrelse + ordförande för alla utskott. 

Där diskuterades utbildningsstrukturen och där man accepterar 

regionala SISU-utbildarutbildningar för pedagogiken. Fair Race och 

sociala medier togs upp som en stor fråga. Juridiska kommittén har 

varit inkopplad i ärendet. Miljöpolicyn diskuterades även den, och 

problematiken med kommuner som inte accepterar den. Alf Nordin 

avgår som ordförande i banbesiktningskommittén. VIP-korten var 

uppe till diskussion. Distriktsindelning diskuterades, om 

hopslagning av distrikt. Nytt förslag kommer tas fram, att utöka 

valberedningen till fem ledamöter. 

Förändringar har skett i utskott och kommittéer. 

Nytt IT-system skall införas, Bilsport Online läggs ned och det nya 

att kommer baseras på Idrott Online. 



§ 111. Ekomomi 

Barbro föredrog ekonomirapporten. 

Besult: Styrelsen beslutade att godkänna rapporten. 

§ 112. Skrivelser och meddelanden 

1) Göran Ahlström

Racing Special på vintern.

2) Gratis styrelseutbildning

SISU utbildning i Lycksele

3) Banlicener

SBF har ett nytt banlicenssystem, där distriktet måste få tillgång

till kontrollen.

4) Banor och anläggningar inom distriktet

Utskickat till alla klubbar.

5) NLL-protokollet

6) RAS-reglemente

Frågan har kommit om att köra vinter.

7) Skrivelse Per Persson

8) Statistik på tillstånd

9) Tränarutbildning SISU

10) Skrivelse från Skellefteå ang funktionärslicenser

§ 113. Bilsportkonferensen 

Genomgång av helgens konferens. 

§ 114. Årsmötet 

Skrivelse har inkommit från Lycksele MK angående årsmötet. 

§ 115 Jonas Brändström 

Jonas har ringt om att hålla föredrag om Grus-Kalle. Vi hänvisar till 

Lycksele MK och årsmöteshelgen 

§ 116. Arbetsbeskrivning säkerhet 

En skrivelse har tillkommit styrelsen, från säkerhetskommittén.  

Detta är en arbetsbeskrivning som beskrivs. 

Beslut: Styrelsen beslutar att godkänna arbetsbeskrivningen 

och publicera denna på hemsidan



§ 117. Valberedningen 

Distriktet skickade ingen till mötet till Stockholm. 

§ 118. Mats-Ove Bergströms skrivelse 

- SGA arbetsbeskrivning 

Finns redan, publiceras på hemsidan 

- Distriktsfunktionärslegitimation/Profilkläder 

Professionalitet och igenkännandefaktor. 

- Framtidsvision 

Styrelsen tittar över innehållet inför varje årsmöte. 

§ 119. Christer Ekevads skrivelse 

Dispensansökan för ekonomi rallybil har inkommit. 

Beslut: Styrelsen beslutar att tillsända skrivelsen till rallygruppen 

och tekniska gruppen för yttrande. 

§ 120. Inköp 

Tillståndsgivaren anhåller om inköp av scanner för digitalisering av 

alla tävlingsrapporter. 

Beslut: Styrelsen beslutar att köpa in detta, budget max 2000 kr 

inkl. moms. 

§ 121. Profilkläder 

SBF har inkommit med önskemål att ÖNBF använder profilkläder 

med nya logotypen. Hans A tittar på möjligheterna att ta fram nya 

profilkläder. 

§ 122. Övriga frågor 

Inga övriga frågor fanns 

§ 123. Nästa möte 

Telefonmöte fredag 14 december, kl. 1900. 

§ 124. Avslutning 

Ordförande tackar för dagens möte och avslutar mötet. 

Protokollförare Justeras 

_____________________ _____________________ 

Johan Haraldsson Roger Andersson 

Sekreterare Ordförande 


